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 Protokół Nr 2/2022 

z posiedzenia Rady Społecznej  

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie, 

które odbyło się w dniu 21 marca 2022 roku o godz. 13:00.  

w trybie zdalnym  

 

w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Robert Kieruzal – Przewodniczący RS SPZOZ  - osobiście 

2. Bogumiła Lewandowska- Siwek – Z-ca Przewodniczącego RS SPZOZ - zdalnie 

3. Alicja Śniegocka – Przedstawiciel Wojewody Wielkopolskiego - zdalnie 

4. Piotr Hołoś - zdalnie 

5. Irena Sadek - zdalnie 

6. Adam Kopis - zdalnie 

7. Danuta Froń - zdalnie 

8. Adam Staszczyk - zdalnie 

9. Grzegorz Hadzik - zdalnie 

10. Roman Wojtysiak - zdalnie 

11. Beata Andrzejewska – Dyrektor SPZOZ - zdalnie 

oraz  

1. Zbigniew Bera – Z-ca Dyrektora ds. medycznych - zdalnie 

2. Marika Możdżanowska – Specjalista ds. inwestycji, programów oraz projektów zdrowotnych  

  - zdalnie 

3. Agata Sztucka – protokolant - osobiście 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, przedstawienie i przyjęcie porządku obrad  Rady Społecznej SPZOZ  

w Kępnie. 

2. Stwierdzenie dotyczące prawidłowości zwołania Rady i zdolności do podejmowania uchwał. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Społecznej SPZOZ  w Kępnie z dnia 2 marca 2022 r. 

4. Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia opinii o oddaniu w użyczenie na okres siedmiu lat części 

nieruchomości, położonej w miejscowości Grębanin wchodzącej w skład aktywów trwałych 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie. 

5. Dyskusja, wnioski i wolne głosy. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

1. Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Społecznej SPZOZ Starosta Kępiński - Robert Kieruzal. 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad i poddał go pod głosowanie. Porządek 

obrad przyjęto jednogłośnie.  

 

2. W punkcie drugim Przewodniczący stwierdził prawidłowość zwołania posiedzenia – posiedzenie 

zwołane zgodnie z terminami i zasadami określonymi w załączniku do uchwały Rady Powiatu 

Kępińskiego z dnia 17 kwietnia 2012r. w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie. Posiedzenie zwołano na wniosek 

dyrektora SPZOZ z dnia 15 marca 2022r.    

Następnie Przewodniczący stwierdził zdolność Rady do podejmowania uchwał - obecnych na 

posiedzeniu 10 członków – uchwały podejmowane są zwykłą większością głosów w głosowaniu 

jawnym przy obecności co najmniej 3/5 składu Rady. 

 

3. W punkcie trzecim Rada jednogłośnie przyjęła protokół z posiedzenia z dnia 2 marca 2022 r.   
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4. W punkcie czwartym Członkowie Rady Społecznej SPZOZ dyskutowali o projekcie Uchwały Rady 

Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie z dnia 21 marca 2022 r. 

w sprawie  wyrażenia opinii o oddaniu w użyczenie na okres siedmiu lat części nieruchomości, 

położonej w miejscowości Grębanin wchodzącej w skład aktywów trwałych Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie.  

 

Pytanie zadała Pani Alicja Śniegocka: Kto będzie odpowiedzialny za osoby, które będą korzystać z tej 

strefy aktywności? Na czym będzie polegało wygrodzenie tego terenu? Czy będzie on dostępny dla 

pacjentów?  

Przewodniczący Rady Pan Robert Kieruzal wyjaśnił, ze uchwała Rady Społecznej SPZOZ w Kępnie 

opiniuje pozytywnie lub negatywnie użyczenie tej części nieruchomości Stowarzyszeniu Lokalna 

Grupa Działania „Wrota Wielkopolski”. Dostęp do tego terenu będzie od strony drogi gminnej.  

Za to wszystko co tam się będzie działo odpowiedzialne będzie Stowarzyszenie Lokalna Grupa 

Działania „Wrota Wielkopolski”. 

Dyrektor SPZOZ w Kępnie podkreśliła, że pacjenci Oddziału Leczniczo-Rehabilitacyjnym nie będą 

mogli korzystać z tej strefy aktywności pod żadnymi warunkami, ponieważ będą pacjentami oddziału, 

nie mogą oddalać się poza teren oddziału, a poza tym będąc w Oddziale podlegają odpowiedzialności 

SPZOZ w Kępnie. Warunkiem SPZOZ w Kępnie było wygrodzenie tej strefy od terenu Oddziału 

Leczniczo-Rehabilitacyjnego oraz odrębne wejście poza terenem tego Oddziału tak, aby pacjenci nie 

mieli bezpośredniego wejścia na ten teren.  

Pani Alicja Śniegocka zadała pytanie dotyczące zapisów uzasadnienia do Uchwały: „Dodatkowo 

Powiat Kępiński zobowiązał się do ponoszenia kosztów związanych z utrzymaniem obiektu i jego 

wyposażenia”. Jakie to będą koszty i co to będzie za wyposażenie? 

Pan Robert Kieruzal wyjaśnił, że Powiat Kępiński będzie zobowiązany tylko za utrzymanie porządku, 

natomiast za wszelkie kwestie związane z wyposażeniem jest to inicjatywa Lokalnej Grupy Działania. 

Pani Alicja Śniegocka odniosła się do słów: „jego wyposażenie”. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że te słowa „jego wyposażenie” odnoszą się do projektu, który 

będzie realizować Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Wrota Wielkopolski”. 

Pani Alicja Śniegocka zapytała czy na dzień 21 marca 2022 r. wiadomo jakie będą to koszty? 

Pan Robert Kieruzal poinformował, że z posiadanych informacji około 100 tys. zł Lokalna Grupa 

Działania będzie chciała zainwestować w tę nieruchomość. 

Pani Alicja Śniegocka dopytała, czy Powiat Kępiński oprócz tego będzie ponosił jakieś koszty - oprócz 

tego że Lokalna Grupa Działania wprowadzi swoje wyposażenie? 

Pan Robert Kieruzal wyjaśnił, że będzie to uregulowane odpowiednią już umową pomiędzy Lokalną 

Grupą Działania a Powiatem Kępińskim, natomiast w chwili obecnej jest tylko informacja o tym 

wygrodzeniu tego obiektu od strony szpitala . Na ten moment nie są znane koszty. 

 

Kolejne pytanie zadała pani Irena Sadek. Czym spowodowany jest ten okres siedmiu lat? 

Pan Robert Kieruzal odpowiedział, że zapewne jest to trwałość projektu, który będzie realizowała 

Lokalna Grupa Działania. 

 

Pan Adam Kopis – Wójt Gminy Łęka Opatowska zapytał czy lokalizacja w Grębaninie była czymś 

podyktowana?  Czy była to propozycja Lokalnej Grupy Działania czy decyzja Zarządu Powiatu 

Kępińskiego? 

Pan Robert Kieruzal wyjaśnił, że propozycja była podyktowana tylko i wyłącznie dostępnością 

nieruchomości. Powiat nie dysponuje takimi możliwościami terenowymi jak gminy, które wśród 

swoich sołectw i domów ludowych, remiz, parków, placy mają zapewne więcej. Natomiast Powiat 

dysponuje tą bazą terenową bardziej skromną, stąd decyzja o lokalizacji  w tym miejscu. 

Pani Bogumiła Lewandowska zabrała głos „Rozumiem, że to jest na prośbę Szpitala” żeby Lokalna 

Grupa Działania zrobiła taką strefę aktywności. 

Zapytała czy to jest dla Grębanina? 
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Pan Robert Kieruzal – Przewodniczący Rady  wyjaśnił, że Lokalna Grupa Działania wystosowała pismo 

do Powiatu i chyba do wszystkich Gmin, również z inicjatywą wybudowania takich stref aktywności 

na terenie Powiatu. Każda z jednostek samorządu terytorialnego wskazała miejsce którym dysponuje, 

na którym można by coś takiego zrealizować, podkreślił, że wskazane miejsce było spowodowane 

było tylko i wyłącznie możliwościami terenowymi i korzystaniem również, miedzy innymi 

mieszkańców Grębanina.  

Pani Bogumiła Lewandowska – Siwek poinformowała, że nie neguje tej inicjatywy, a nawet powinno 

być to radością, że w Grębaninie znowu powstanie plac zabaw z tyrolką, równoważnią, pomostem  

z belkami, przelotnia linowa i przejście linowe, stolik do gry itd., ale tam w niedługim czasie będzie 

budowa, nie będą z tego korzystać osoby, które będą w Szpitalu Rehabilitacyjnym  w Grębaninie,  

a poza tym ten park powinien być zagospodarowany inaczej. Zwróciła również uwagę na zabytkowe 

drzewa, które tam rosną.   

Wójt Gminy Baranów poinformowała, że naprzeciwko planowanego obiektu jest duży plac zabaw 

oraz  street work. 

Przewodniczący Rady poinformował, że lokalizacja w parku jest tak dobrana aby nie usuwać żadnych 

drzew, a ten teren który został wskazany wymogami przez Lokalną Grupę Działania jest wystarczający 

do zagospodarowania. Pan Robert Kieruzal stwierdził, że im więcej tego typu infrastruktury to tym 

lepiej. Zwrócił uwagę na kwestie związane z odwiedzinami nie tylko pacjentów, będą również 

przybywały osoby z zewnątrz na rehabilitację dzienną. Celem powstania strefy aktywności w tym 

miejscu jest to, że stanie się ono bardziej atrakcyjne dla innych osób, również mieszkańców.  

Nie ma to na celu wprowadzenia konkurencji dla innych miejsc odpoczynku. Z tego względu, że 

Powiat Kępiński nie ma innych miejsc, które można wskazać na realizację tego typu działań, 

zastanawia się nad przekazaniem w przyszłości pewnych działań gminom. Z perspektywy możliwości 

gruntowych nieruchomości Powiat Kępiński nie jest w stanie zrealizować wszystkiego co przed nim 

stoi. Pan Robert Kieruzal poinformował, że jest już taka wspólna inicjatywa dotycząca parkingu, 

przystanku dworca PKS w Kępnie. 

 

Pan Grzegorz Hadzik – Wójt Gminy Trzcinica zaproponował lokalizację takiego obiektu w Słupi pod 

Kępnem przy Zespole Szkół Specjalnych i Ośrodku gdzie przebywają matki z dziećmi w Słupi pod 

Kępnem. 

Przewodniczący Rady poinformował, że z informacji otrzymanych od Dyrektora ZSS w Słupi pod 

Kępnem plac zabaw z programu ”NIVEA” jest wystarczający. Nie zgłaszała żadnych potrzeb, jeśli 

chodzi o dodatkowe  zabezpieczenie czy wyposażenie obiektu palcu zabaw.  

 

Pani Bogumiła Lewandowska-Siwek - Wójt Gminy Baranów poinformowała, że jeśli nie trzeba 

wycinać drzew to jest za tą strefą aktywności. 

 

Pani Alicja Śniegocka zwróciła uwagę, że może dobrym pomysłem było by, aby przekazać te zadanie 

gminie, która może znajdzie odpowiednie miejsce na tego typu plac.  

Pan Robert Kieruzal poinformował, że ten plac w żaden sposób nie wpłynie na realizację planowanej 

inwestycji w Grębaninie, czyli budowy pawilonu. A co do przyszłości i ewentualnie środków, które 

będą płynęły z Lokalnej Grupy Działania będzie brane pod uwagę, aby w formie losowania lub innej 

decyzji  można było przekazać realizację podobnych działań na terenie innych gmin. Powiat nie ma 

już miejsc które mógłby wykorzystać do takiej formy działania.  

 

Rada Społeczna SPZOZ podjęła: 

 Uchwałę nr 2/2022 Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Kępnie z dnia 21 marca 2022 r. w sprawie  wyrażenia opinii o oddaniu w użyczenie na okres 

siedmiu lat części nieruchomości, położonej w miejscowości Grębanin wchodzącej w skład aktywów 

trwałych Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie.  

Uchwała został podjęta przy 9 głosach za, 0 głosach przeciw i 1 głosie wstrzymującym się. 

https://www.google.com/search?client=firefox-b-d&q=street+work&spell=1&sa=X&ved=2ahUKEwik5bCQvNn2AhUtiYsKHcvTCCEQkeECKAB6BAgCEDc
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5. Dyskusja, wnioski i wolne głosy. 

Przewodniczący Rady Społecznej SPZOZ w Kępnie poprosił Dyrektora SPZOZ w Kępnie o  informację 

dotyczącą kwestii zdrowotnych związanych z  uchodźcami. 

Pani Beata Andrzejewska poinformowała, że do dnia 21 marca 2022 r. w SPZOZ w Kępnie było 

leczonych 62 uchodźców. W największej liczbie korzystano z Nocnej i Świątecznej Opieki Zdrowotnej  

i SOR. Praktycznie na każdym oddziale byli pacjenci. Obsługiwano  dużo dzieci. Przyjmowano również 

kobiety w Poradni Położniczej i na Oddziale Położniczym. 

W SPZOZ w Kępnie przyjmowani są wszyscy uchodźcy bez względu na posiadane przez nich 

dokumenty. Nie wszyscy mają dokumenty z przejścia granicznego z wymaganymi pieczątkami. SPZOZ 

w Kępnie wnioskuje o te dokumenty, i o ich potwierdzenie. Nie wszystkie osoby mają potwierdzone 

przejście przez granicę.  

Ruszyła już procedura nadawania numeru PESEL, co znacznie ułatwi procedurę rozliczeń na 

świadczenia udzielane tym pacjentom. Wystawiane recepty podlegają refundacji. 

 

Nie wniesiono wniosków i wolnych głosów. 

 

6.  Na tym posiedzenie zakończono. 

 

         Przewodniczący Rady Społecznej  

        SPZOZ w Kępnie 

                                        /-/ Robert Kieruzal 

  Protokołowała: 

       /-/ Agata  Sztucka  

 

Załączniki do protokołu: 

1. Zawiadomienie o posiedzeniu Rady Społecznej SPZOZ; 

2. Lista obecności; 

3. Uchwała Nr 2/2022 Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Kępnie z dnia 21 marca 2022r. w sprawie  wyrażenia opinii o oddaniu w użyczenie na okres 

siedmiu lat części nieruchomości, położonej w miejscowości Grębanin wchodzącej w skład 

aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie.  

4. Nagranie posiedzenia Rady Społecznej SPZOZ z dnia 21 marca 2022 r.  

 

 

 

  


